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To: EETiv ni
From: ER) ERE EXT

Sent: Tue 12/29/2020 6:48:23 AM

Subject: RE: Antw: Notitie voor de staatssecretaris.

Received: Tue 12/29/2020 6:48:24 AM

Ik zie geen notitie

Met vriendelijke groet,

Werkdagen:

Kam

RIVM-Centrum Infectieziektebestrijding

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

https://www.rivm.nl/coronavirus-covid-19/vaccins

Verzonden: maandag 28 december 2020 10:23

Aer: BENE EET - rium. o>; FE IEEE EEE vr. EEL EER
@rivm.nl>; @rivm.nl>

Onderwerp: Antw: Notitie voor de staatssecretaris.

Dag [EFS

Terecht punt dat complexiteit ook voorBER o-neemt met uitwerking GR-advies. Ik spree (JERIETNdeze week uitgebreid over

bes/cas voorbereiding met EEE)

Alle levering is onder voorbehoud van hebben en kunnen. Zo staat het mi in deze notitie en ook in de TK-brief. Wel goed dat ook

expliciette blijven benoemen. In notitie: ‘NB: onderstaande is een richting die mede afhankelijk is

van de ontwikkelingen rond de invulling in Nederland. Deze veranderen snel. De

komende week worden de nadere implicaties van het Gezondheidsraadsadvies van

24 december bekeken. Dat kan consequenties voor onderstaande hebben.’

Nu worden de le versies uitvoeringsplannen beoordeeld deze week/weken JEXEZN is dagelijks aangehaakt bij overleg
ZICN. Bes/cas zit ook ik masterplan en detailplannen.

nemen jullie [JEEER ook mee in jullie scenario’s? Deze notitie geeft mooi aantallen weer.

Werkbezoek in jan. en orkaanseizoen implicaties waren voor mijnwet nieuws.

HEEciv n>
Datum: 27 december 2020 om 19:17:42 CET

rivm.nl>

Onderwerp: FW: Notitie voor de staatssecretaris.
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Deze had ik nog niet doorgestuurd zie ik nu

Ik weet niet hoe het nu staat met CKIFESM wat het plan en de planning is. hier gaat het nog over meer dan 200.000

pfizer in februari, dat is niet reeel.

Wie van jullie heeft daar goed zicht op?

Met vriendelijke groet,

ENED EE EXE

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

5.1.2e

Postbus 1

3720BA Bilthoven

Secretariaat

ver: IEEE IE. (EEE) EEE inv.»
Verzonden: donderdag 24 december 2020 12:59

5

@ minvws.nl>

rivm.nl

’

Onderwerp: RE: Notitie voor de staatssecretaris.

HoIEEE

Veel dank!

Bijgaand de notitie retour met nog een tweetal opmerkingen.

Ik vind het echt van belang dat duidelijk is voor alle betrokkenen dat we momenteel met erg veel onzekerheden van doen hebben

en dat we dus erg wendbaar zullen moeten zijn voor NL en voorgiis

De afgelopen dagen is de complexiteit weer flink toegenomen.

Van belang dus om geen verwachtingen te wekken, net als we dat in NL niet doen!

Het lijkt mij goed een gesprek te plannen tussen Hugo en Paul over dit onderwerp voordat Paul spreekt met de ministers vari
tegen die tijd hebben we hopelijk ook weer wat meer helderheid in een aantal zaken.

Hebben jullie dit voorzien?

Goed dit te plannen? Wanneer heeft Paul het gesprek?

Groet en fijne kerstdagen!

minvws.nl>

EE
@zorgverzekeringskantoor.nl>;

@ rivm.nl>

Onderwerp: Notitie voor de staatssecretaris.

o_o]Bijgevoegd trefje aan de notitie tbv de staatssecretaris. lk heb met Paul afgesproken die eind van de middag aan hem te sturen.
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De notitie is opgesteld samen met het RIVM en me I en haar team.

Graag hoor ik je reactie.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


